
Information till medlemmar december 2024 
 
Hej alla medlemmar i Vrångabäcken.Jag hoppas att ni har en bra december.  
 
Information efter senaste Styrelsemötet:  
 
Vi vill härmed informera om att arrendet för kommande period kommer att höjas till 
11 000 kr. Denna justering ligger inom ramen för de befintliga arrendeavtalen. 
Anledningen till höjningen är att föreningen påverkas av högre räntor på våra lån, vilket 
har lett till ökade kostnader. Samtidigt vill vi informera om att föreningen har amorterat 
cirka 2,1 miljoner kronor under året, detta som ett resultat av försäljningen av en tomt. 
Vi hoppas på er förståelse för dessa åtgärder, vilka syftar till att säkerställa föreningens 
långsiktiga ekonomiska stabilitet. 
 
 
God Jul och Gott Nytt år! 
 
Jonas Knuthson  
Ordförande Vrångabäckens föreningar.  


